
1165
Vragen van de leden Van Velzen en
De Wit (beiden SP) aan de
staatssecretaris van Justitie over de
vrijheid van meningsuiting van
gevangenispersoneel. (Ingezonden
9 januari 2008)

1
Is het waar dat in bepaalde
Penitentiaire Inrichtingen een
«Protocol mediacontacten» geldt
waarin staat dat over alle
mediacontacten vooraf overleg plaats
vindt met de Algemeen Directeur, en
dat medewerkers, wanneer zij door
de media worden benaderd, altijd
zonder enig commentaar door
moeten verwijzen naar de
Locatiedirecteur? In welke justitiële
inrichtingen geldt dit Protocol?

2
Waarom is voor deze medewerkers
vooraf toestemming nodig om met
de pers te spreken? Waarom mag de
directeur bepalen, net als bij de
mediacontacten van gedetineerden1,
welke berichten wel en welke niet
naar buiten gaan?

3
Deelt u de mening dat met het
beperken van de vrijheid van
meningsuiting, zoals verankerd in
artikel 7 van de Grondwet, zo
terughoudend mogelijk om moet
worden gegaan?

4
Waarom kan het spreken met de pers
de goede vervulling van de functie
van de DJI-medewerker in de weg
staan, of zou het functioneren van de
justitiële inrichting «niet in
redelijkheid zijn verzekerd», zoals
geformuleerd in artikel 125a
Ambtenarenwet? Hoe kunnen
concreet de woorden van een
medewerker het functioneren van de
inrichting belemmeren?

5
Waarom zouden medewerkers van
Penitentiaire Inrichtingen niet hun
mening in de pers mogen geven over
bepaalde ontwikkelingen in het
gevangeniswezen?

6
Deelt u de mening dat de
samenleving een goed beeld moet
krijgen van wat er speelt in de
gevangenis, en dat indien er al
onjuistheden zouden worden verteld
deze vervolgens weersproken kunnen
worden?

7
Bent u bereid het Protocol
mediacontacten in te trekken of zo
aan te passen dat er meer ruimte
komt voor het personeel om zich te
uiten in de media?

1 Aanhangsel Handelingen, nr. 878,
vergaderjaar 2007–2008.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Albayrak (Justitie). (Ontvangen
29 januari 2008)

Hierbij deel ik u mede dat de vragen
van de leden Van Velzen en De Wit
(beiden SP) van uw Kamer aan de
Staatssecretaris van Justitie over de
vrijheid van meningsuiting van
gevangenispersoneel (ingezonden
9 januari 2008) niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord omdat nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen. Ik
streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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